
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde for
Smedeløkken

Hvor og hvornår: D. 19/12-2022

Deltager: Claes Andersen, Sophie Hovdekorp og Camilla Rodkjær

Ikke-deltagende: Martin Hansen

Ordstyrer: Sophie Hovdekorp

Jf. Dagsorden Følgende er blevet besluttet:

1. Formandsmødet &
CKS-mødet

På formandsmødet blev infrastrukturplanen
diskuteret - vi ønsker i bestyrelsen en revurdering, da
det er lang tid siden den blev godkendt. Er der ting,
som skal rettes til?

CKS-mødet blev der snakket parkering og politiets
tilstedeværelse på området.

Man har evalueret på videoovervågning og politiets
muligheder for at gå i kælderen og man kan se en
positiv effekt.

PArkering nord er dem, som håndtere parkeringen og
parkeringsbøder i området. Vi snakkede om deres
tilstedeværelse.

2. Udskiftning af nøgler og
låse til opgange og kælder

Planen er at udskifte alle låse og nøglebrikker - for
mange nøgler er delt ud og man ved ikke hvem der
har den.

Kontaktet Varmemester Lars ang. lås af kælderen
omkring nytårsaften.



3. Rengøring & vaskeri Containeren er blevet diskuteret, om den skal væk og
planen for storskrald i afdelingen.

Rengøringen bliver igen eksterne, men hvad vil dette
koste i forhold til budgettet. Kontakte Henrik
omkring dette.

Det vil blive dyrere det næste halvår i skift tilbage til
eksterne rengøringsteam.

Vi mangler kommunikation og transparens iforhold
til hele episoden især fra formand Rene.

Snakket omkring vaskeri og muligheden for at sætte
intervallerne ned - åbne op for flere reservation
muligheder.

Vil rigtig gerne have faste rengøringsdage.

4. Varmemester Hvad bliver Martins arbejdsopgaver og planen er at
gå en runde med Martin.

Især pga. al den skrald i kælderen og muligheden for
at smide det ud.

5.


